

KENYATAAN SEBUT HARGA

1. Sebut harga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) yang dimiliki 100% oleh rakyat Malaysia dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi perkara berikut:

Bil	No. Sebut Harga	Tajuk Sebut Harga	Lesen Pendaftaran	Lawatan Tapak & Taklimat	Tempat, Tarikh & Dokumen Mulai Diambil	Tempat, Tarikh & Waktu Tutup Sebut Harga
1.	UTeM/PP/S H(a)/19(1)	SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA KONFIGURASI SEMULA DAN SEMAKAN PERALATAN BAGI SISTEM AUTOMASI BANGUNAN DI SELURUH KAMPUS INDUK, UNIVERSITI TEKNIKAL MALAYSIA MELAKA	<p>Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) Beserta Taraf Pemilikan Terkini</p> <p>Berdaftar dengan CIDB:</p> <p>Gred : G1 DAN KE ATAS</p> <p>Kategori : ME M04 (Sistem Automasi Bangunan)</p> <p>Memegang Perakuan Pendaftaran, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan Dan Sijil Taraf Bumiputera yang masih sah)</p>	<p>Tarikh & Masa : 17 Januari 2019 (10.00 pagi)</p> <p>Tempat : Lobi Pejabat Pembangunan, Kampus Induk UTeM</p> <p>(Kedatangan dan Lawatan Tapak adalah DIWAJIBKAN)</p>	<p>Bahagian Kontrak & Perolehan (Aras 1) Pej. Pembangunan Kampus Induk UTeM Durian Tunggal Melaka</p> <p>17 Januari 2019 Hingga 23 Januari 2019</p>	<p>Bahagian Kontrak & Perolehan (Aras 1) Pej. Pembangunan Kampus Induk UTeM Durian Tunggal Melaka</p> <p>24 Januari 2019 (sebelum atau pada pukul 12.00 tengahari)</p>

2. Naskah Meja Sebut harga akan dipamerkan mulai 10 Januari 2019 hingga 23 Januari 2019 semasa waktu pejabat seperti berikut :

Hari	Waktu	Tempat
Isnin hingga Khamis	8.30 pagi hingga 12.30 tengahari 2.30 petang hingga 4.30 petang	Bahagian Kontrak & Perolehan (Aras 1) Pej. Pembangunan Universiti Teknikal Malaysia Melaka
Jumaat	8.30 pagi hingga 12.00 tengahari 3.00 petang hingga 4.30 petang.	Hang Tuah Jaya 76100 Durian Tunggal Melaka.

3. Dokumen Sebut Harga ini akan dikeluarkan pada **17 Januari 2019** mengikut waktu-waktu seperti yang tersebut di perenggan 2 di atas sehingga **23 Januari 2019** tanpa sebarang bayaran. Dokumen Sebut Harga tidak akan dikeluarkan selepas tempoh ini tamat.
4. Sila bawa bersama sesalinan Sijil Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia. (CIDB) yang dimiliki 100% oleh rakyat Malaysia semasa mengambil sebut harga ini.
5. Semua penyebut harga dimestikan berdaftar dengan Universiti Teknikal Malaysia Melaka dengan melayari laman web UTeM Sistem Pendaftaran Syarikat (ROC) di <http://portal.utem.edu.my/smpportal/clmin/defROC.htm> .Borang Perakuan pendaftaran syarikat lengkap dengan profil syarikat hendaklah dihantar semasa mengemukakan dokumen Sebut Harga.
6. Sebut Harga ini akan ditutup pada **24 Januari 2019**. Dokumen Sebut Harga hendaklah dimasukkan ke dalam peti tawaran di **Bahagian Kontrak & Perolehan (Aras 1), Pejabat Pembangunan, Kampus Induk, Universiti Teknikal Malaysia Melaka, Durian Tunggal, Melaka**, tidak lewat daripada **12.00 tengahari** pada hari tersebut. Sebarang kelewatan tidak akan diterima.
7. Iklan Sebut Harga ini boleh dilayari melalui laman web kami di <http://perolehan.utem.edu.my/pembangunan/> keterangan lanjut sila hubungi Bahagian Kontrak & Perolehan.


Sr. SITI HAJAR BINTI OTHMAN
Juruukur Bahan
Pejabat Pembangunan
Universiti Teknikal Malaysia Melaka
(Juruukur Bahan)

**BAHAGIAN KONTRAK DAN PEROLEHAN
PEJABAT PENOLONG NAIB CANSOLOR (PEMBANGUNAN & PENGURUSAN FASILITI)
UNIVERSITI TEKNIKAL MALAYSIA MELAKA
TEL : 06 – 2701817**